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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2011. május 31-én megtartott 
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 
Jelen vannak: kezdéskor   7 f� 
                         ülés végén  7 f� 
 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Bencs Gábor  
 3.  Gazda Lajos  
 4.  Lakatos Jen� 
 5.  Ráduly József   
 6.  Seb�k Lajos  
 7.  Dr. Varga Eszter 
 
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Binda Pálné mb. jegyz� .  
 
Meghívott: Urbán József MESZ vezet�, Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Rusz László 
ÁMK vezet�, Földessy Judit Családsegít� Központ Vezet�je, Urbán Alexandra 
családgondozó, Mannheimné Pozsgai Erzsébet családgondozó, Heged�s Zoltánné 
f�munkatárs.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l 7 f�  jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Ismerteti a  napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását. Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri 
Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�ket.  
Javasolja a 6. napirendi pont kihagyását, mivel okafogyottá vált a korábbi tárgyalások miatt.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

103/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg:  
1.  Tájékoztató a Családsegít� Központ  és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról.   
    El�adó: Családsegít� Központ vezet�je   
2.  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett 

intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester  
3. Indítványok, bejelentések. 
4.  Tájékozató az Önkormányzatok közötti társulások közgy�lésér�l. 
 El�adó: polgármester 
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5. Általános iskola igazgatói és óvoda vezet�i állás pályázatának elbírálása 
 El�adó: polgármester 
6. Déryné Szabadid�központ vezet�i pályázatának kiírása 
 El�adó: polgármester  
7. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
 Szociális kérelmek elbírálása 
     El�adó: szociális f�munkatárs 
Jegyz�könyv hitelesít�k: Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�k. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 

1.  Tájékoztató a Családsegít� Központ  és Gyermekjóléti Szolgálat munkájáról.   
 

Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a Miskolc Kistérségi Társuláson belül m�ködik a 
miskolci módszertani központ. A tárgyi feltételeket Sajóbábony, a személyi feltételeket a 
módszertani központ biztosítja. A családgondozók a Szociális kerekasztal, valamint a 
Szociális bizottság üléseire is mindig meghívást kaptak. Az elkészített beszámolót a 
bizottságok megtárgyalták.  
 
Földessy Judit vezet�  elmondja, hogy 2006-tól m�ködnek, 10 település tartozik hozzájuk. A 
legtöbb esetszám Sajóbábonyban van, 93 gyerek ellátásával foglalkoznak. A kollégák nagy 
hangsúlyt fektetnek a gyerekek szabadid�s foglalkozására is.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság tárgyalta a 
beszámolót. Érdekl�dik, hogy volt-e arra szükség, hogy gyereket kiemeljenek a családból, 
vagy visszahelyezzenek, környezettanulmányt kellett-e készíteni. Sok kukázó gyereket lát 
iskolába menet is, úgy ülnek be a padba, kéregetnek a bolt el�tt. Meg kell keresni az � 
szüleiket is. 
 
Mannheimné Pozsgai Erzsébet családgondozó elmondja, hogy tudnak a problémákról, a 
kukázás f�ként két családot érint, a gyerekeket védelembe vették, a gyámügyes kollégával 
folyamatosan tartják a kapcsolatot. Sok a településen a hátrányos helyzet� család, akikkel 
nehezen haladnak. 
 
Urbán Alexandra családgondozó elmondja, hogy a feln�ttek problémáival foglalkozik. Sok 
esetben már csak akkor keresik fel a problémákkal ha nagyon nehéz rajta segíteni, több család 
küzd anyagi problémákkal. A jelz�rendszer jól m�ködik. Az el�z� évben 3 tábort is 
szerveztek a gyerekeknek az önkormányzat segítségével, melyért köszönetet mond.  
 
Binda Pálné mb.jegyz� gyámügyesként tájékoztatásul elmondja, hogy van ideiglenes beutalt 
gyerek, valamint a gyermekjóléti szolgálat foglalkozik a gyerekek visszahelyezésének 
el�készítésével is. Környezettanulmányt készítenek bírósági, rend�rségi megkeresésre.  
 
Bencs Gábor képvisel� szerint sok olyan gyerek van a településen, akinek nem látja 
biztosítottnak a mentális fejl�dését. Nem híve a korlátlan segélyezésnek sem, f�leg a 
cigányság problémája, hogy nem tudják a jövedelmüket beosztani, a gyerek sem lát megfelel� 
példát a szül�t�l. Szerinte ki kell emelni a gyereket a családból, ha a nevelésük nem kielégít�, 
ezzel is rá lehetne kényszeríteni a szül�t a helyes viselkedésre. A településen ez hosszú 
folyamat.  
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Ráduly József képvisel� szerint a szül�i felel�sséget kellene er�síteni, a gyerek egy eszköz, 
abból élnek (beszerzésre küldik, kapják utánuk a pénzt). A megoldáshoz magasabb szintr�l 
lenne szükség a segítségre.  
 
Seb�k Lajos képvisel�  érdekl�dik, hogy a társuláson belül van-e lehet�ség id�s emberek 
ápolására, gondozására,  esetleg bevásárlás, levelek feladása. 
 
Földessy Judit vezet� elmondja, hogy van házi segítségnyújtásra lehet�ség, ehhez is lehet 
csatlakozni, kötelez� alapellátási forma az önkormányzatoknak.  
A felvetett problémák társadalmi jelenséget tükröznek, azonban a megoldáshoz nincs 
elegend� eszköz a kezükben. Kis léptekkel, de úgy érzi haladnak el�re.  
A védelembe vételre a gyermekjóléti szolgálat javaslatot tesz, de a döntéshozó nem �. A 
családból történ� kiemelés az utolsó lépés, több ember együttes javaslata kell hozzá. A 
visszagondozás alacsony, kevés gyerek kerül vissza a családba.  
 
Lakatos Jen� képvisel� köszönetet mond a munkáért. Nehéz helyzetben él� családokról van 
szó, de a településen nincs éhez� gyerek, az önkormányzat támogatásának köszönhet�en. 
 
Nagy Imre polgármester  szerint is mélyen gyökerezik a probléma. A tapasztalatcserének is 
helyet adnak, hogy a munkához segítséget, ötletet meríthessenek a kollégák. A probléma nem 
mindig anyagi eredet�, sokszor a nemtör�dömség vezet oda. A szolgálat nem hatósági munkát 
végez. A gyermeknek családban a legjobb, azonban úgy látják sokszor ez nem igaz, jó lenne 
�ket minél hamarabb kiemelni.  
Megköszöni a tájékoztatást.  
 
 
2.  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Bencs Gábor képvisel� kérdezi, hogy a Rákóczi út kátyúzásának mennyi lett a végösszege.  
 
Gazda Lajos képvisel�: a közmunkások foglalkoztatása megkezd�dött áprilistól, másik 
részüknek május 15-t�l. 1 millió Ft-ot szavazott meg a testület a 3-as és 4-es épület 
felújítására, mikor kezd�dik el a munka.  
A Rákóczi úton lév� repedéseket nem töltötte ki a vállalkozó. A Pet�fi út egy részének, 
valamint a református temet� felé vezet� út egy részének újra aszfaltozása, a Kodály út 
kátyúzása nem történt meg. Jegyz�könyvben vállalt a kivitelez� a feladatok elvégzését, 
javasolja levélben szólítsa fel az önkormányzat, hogy végezze el a feladatot június 20-ig.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: határozat született diktafon vásárlásáról. Megtörtént-e a 
beszerzés.  
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy átvette a munkát, a teljesítés kb. 180-200 m2. A 
3-as és 4-es épület felújítása a következ� héten kezd�dik a MESZ dolgozók bevonásával, 
hiszen akárkit nem küldhet fel a tet�re.  
A kivitelez� ígéretet tett arra, hogy június 20-ig pótolja a Rákóczi úton lév� hiányosságokat.  
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hogy feltétlenül javítsa ki a kátyúkat a beköt� úton is.  
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3. Indítványok, bejelentések. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- megállapította az önkormányzat a szennyvíz díját, mely a vízdíjjal együtt bruttó 1.000.-

Ft. 
- A képvisel�k kérték az ÉMK próbálja meg csökkenteni a szennyvíz fogadás díját.  
- A MÁV ingatlan értékesítése ügyében felvette a kapcsolatot az ügyintéz�vel, de még 

nem tudott pontosat mondani. 
- A hétre ígérte Sajóecseg Polgármestere az ingatlan megvásárlásáról szóló szerz�dés 

elkészültét. 
- 195,34 m2 kátyút javított ki a vállalkozó, melynek költsége 1.220 e Ft.  
- Helyiséget kért a Szlovák Kisebbségi Önkormányzat, melynek kialakítása folyamatban 

van.  
- A gyermeknapi jutalmazást a képvisel�-testület a versenyeken részt vett gyerekek 

eredményének jutalmazására szánta.  
- Lakók is kértek virágosításra növényeket, követ, a gyártelepi buszmegállóhoz is kértek, 

ígérték a gondozását is.  
- Rejdova önkormányzatának a meghívására két f� vett részt. Július 16-án tartják a 

csillagtúrát. Kéri a lakosságot, aki szeretne részt venni jelezze.  
- A TEVA Magyarország megkereste az önkormányzatot az UNIÓ-s összefogás évében 

önkéntes munkával és anyagiakkal is támogatja a települést. Cselekvési programot 
dolgoznak ki rá és megszervezik a munkát. 

- Lejárt a jegyz�i pályázat benyújtásának határideje, június 10-én pénteken kerül sor az 
elbírálására. 26 pályázat érkezett.  

- Térfigyel� kamera rendszer kiépítése ügyében megkereste az önkormányzat az Oláh és 
Társa Kft., aki ismertette a feltételeket.  

- Ady E. úti ingatlan esetében meghatalmazást kell adni az ügyvédnek, a vételár 420 e Ft 
+ 80 e Ft. 

- Béke úti ingatlan esetében aláírásra került az el�szerz�dés, ügygondnokot kell 
kirendelni a távol lév� tulajdonos képviseletére.  

- Május 15-ig lehetett benyújtani javaslatot a kitüntetések adományozására. Javaslat nem 
érkezett. 

- Képvisel�-testületi határozatra van szükség a Déryné Szabadid�központ igazgatói állás 
pályázatához. 

- Állásfoglalást kell hozni arról, hogy a városnapot mikor tartsa az önkormányzat. 
Javasolja maradjon a szeptember 24. 

- Az SVSE kérte az id�arányos folyósítás további részét.  
- Az újonnan alakuló polgár�r egyesület kérte a Kossuth úti ingatlant. A bizottság azt az 

álláspontot alakította ki, hogy ha az egyesület megalakult, akkor térjenek vissza a 
kérésre.  

- Az önkormányzat számlájának az egyenlege 108.519 e Ft, melyb�l 70 millió Ft le van 
kötve. 

 
Gazda Lajos képvisel� indítványozza átadni a honlap szerkesztését olyan embernek, aki azt 
aktuálisan szerkesztené.  
Elmondja, hogy: 
- a volt szennyvíztisztító telep veszélyes, bontják a tet�szerkezetét. 
- Gondozatlan a beruházás épülete, rendbe kell tenni. 
- A Dózsa Gy. út 31-33. szám alatt vízelvezet� árok van a két épület között, kb. 60-80 m 

hosszú, ezt is ki kell takarítani. 
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- A református temet� felé vezet� út mellett lév� árkot egyel�re ki kellene tisztítani. 
- Az Ady E. út mögötti vízelvezet� elgazosodott, azt is rendbe kell hozni.  
- az Erkel F. út fölött a Váci út felé javasolják korás labda palánk felszerelését. 
- Megkérték a polgármestert, hogy hívja meg az Oláh Kft.-t bizottsági ülésre, ez azonban 

nem történt meg. A Településfejlesztési bizottság vette fel a Kft-vel a kapcsolatot és 
rendkívüli ülésre hívta meg a céget, a beszélgetés nem volt eredménytelen.  

- beadvány érkezett a kondi terem megnyitására.  
- A VOLÁN-tól érkezett válasz  nem megnyugtató. 
- Az óvoda vezet�je költségkeretet kért az intézmény festésére. A Településfejlesztési 

bizottság javaslata, hogy az óvoda felújítására beadott pályázat elbírálásáig ne 
fordítsanak a festésre. A helyszínen megnézte az intézményt, a hiányosságokat.  

- A MESZ épületen szükség van cserepek pótlására, cseréjére.  
- Az iskola kerítésének javítása a szükséges. Kisebb javítással több évig jó lehet. Miden 

elemet javasol a bizottság megtámasztani, vannak elemek, melyeket szükséges 
kicserélni.  

- Javasolja a városnapot július 1-én megtartani, mert az önkormányzati választásokhoz 
közel van a szeptember 24-e, felhasználhatja az önkormányzat kampány céljára is, ami 
nem helyes. Javaslat volt az augusztus 20. is, ezt is tudja támogatni. 

- Javasolja a Kossuth úti épület átadását az újonnan alakuló polgár�rségnek. Addig is 
amíg a bejegyzés folyamatban van rendbe tennék a helyiségeket. Javasolja az átadást a 
mai nappal.  

- A kerékpárút megépítésér�l már döntöttek, miért nem kezd�dhetnek el a munkák. 
 
Nagy Imre polgármester  nem tartja szerencsésnek az intézményvezet�k hatáskörének az 
elvonását, pl. az óvoda vezet� kérelmében leírtak helyett sem kell más munkálatokat 
javasolni.  
 
Bencs Gábor képvisel� nem hiszi, hogy átlépte a hatáskörét a képvisel�. Mint a 
Településfejlesztési bizottság elnöke elment és megnézte az intézményt, a felvetett 
problémákat.  
Elmondja, hogy: 
- anyák napján nagy volt a temet�n a f�, figyelemmel kell lenni a fontosabb id�pontokra. 
- A Kossuth út 110. el�tt balesetveszélyes az akna, ki kell javítani.  
- Áprilisban tárgyalták a kerékpárút megépítését, a holnapi napra ígérte Sajóecseg 

polgármestere a szerz�déstervezetet, utána elkezd�dhet a munka. 
- Határozatot hozott a testület a diktafon vásárlásáról, interneten is meg lehetett volna 

rendelni. Felrója a polgármesternek, hogy a vásárlása még nem történt meg.  
- Az Ady E. út végén lév� terület tulajdonviszonyának tisztázása sem történt még meg.  
- Az Oláh és Társa Kft-t  rendkívüli bizottsági ülésre hívta a Településfejlesztési 

bizottság, mert a Polgármester Úr nem ért rá meghívni. Ha a vállalkozó elkészítette az 
ajánlatát, kéri továbbítsa a hivatal a képvisel�-testületnek.  

- Arról volt szó, hogy a közfoglalkoztatottak között lesz majd szakember aki az 
intézmények nyári karbantartásában tud segíteni. 

 
Lakatos Jen� képvisel� szerint le kell bontani a szennyvíztisztító telepen található épületet, 
mert megrongálták. 
A Béke utat is rendbe kell tenni, végig kátyús. A Ságvári úton cs�törés volt, a vízm� még nem 
javította ki az utat. A Gárdonyi és Kodály út is kátyús. 
A Kossuth út 5-7. körül gaz van, fel kell szólítani a tulajdonos a rendbetétele miatt. 
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Seb�k Lajos képvisel�  javasolja, hogy a bizottságok vezet�inek legyen egy napirendi pont 
amikor beszámolnak. 
Ha kaszálnak a közmunkások, akkor az út mindét oldalát tegyék rendbe.  
A Kossuth úton a temet� felé vezet� útról lemosta az es� a követ, ezt megel�zend�, meg kell 
oldani a vízelvezetést az út mellett.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy érkezett indítvány az önkormányzathoz, amely 
nem került napirendre.  
 
Nagy Imre polgármester: zárt ülésen tervezete a tárgyalását, mert tisztázni kell mire 
gondoltak a beadványozók.  A kormány által tervezett átszervezés el�tt fölöslegesnek tartja az 
átvilágítást. 
Szerinte a település üzemeltetésével kapcsolatos problémákat nem a testületi ülésen kell 
tárgyalni, fel kell fenni a MESZ vezet�jével a kapcsolatot.  
A hivatal m�ködéséhez nincs meg a személyi feltétel.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� nem érti miért nincs meg a feltétel a munka végzéséhez, hiszen 
nem változott semmi. Az önkormányzati munka min�ségét nem javítja az, hogy sok ülést 
tartanak. Azonban az oka, hogy nem kapnak meg minden információt.  
 
Ráduly József képvisel� lakossági észrevételeket gy�jtött össze az alábbiak szerint: 
- rendezetlen a beruházás épületének környezete és belül az épület is. Arról volt szó, hogy 

eladható állapotba hozza az önkormányzat. Együtt tekintették meg a MESz vezet�jével, 
de még nem adott javaslatot a költségekr�l. 

- Az Erkel 8. és Bocskai 9. el�tt megáll a víz, meg kell oldani a vízelvezetést. Kell-e 
határozat a feladat elvégzéséhez. 

- A település egy részén megtörtént a rágcsálók irtása, most azonban máshol is gond van. 
Ajánlatot kell kérni a település egészére.  

- Az Ady út végén a patakmeder mélyítését el kell végezni, ide kell vezetni a hegyr�l 
lefolyó vizet is.  

- Május 21-én az általános iskola tanulói részt vettek a „Te szedd” akcióban, hulladékot 
gy�jtöttek a településen. Köszönet érte. 

- „Virágos bábonyért” civil szervez�dés támogatására 100 e Ft-ot javasol a Pénzügyi 
bizottság. 

- Ismerteti az általános iskola tanulóinak névsorát, akik kimagasló eredményeket értek el 
versenyeken. 

 
A VOLÁN-tól kapott levél arra nem terjed ki, hogy a Széchenyi úton több megálló van, és 
azokat nem jelzi tábla, kinek kell kihelyezni.  
 
 
Nagy Imre polgármester egyeztetett a sajóecsegi polgármesterrel, aki hétf�re vagy keddre 
ígérte a szerz�dést.  
Kéri adjanak a képvisel�k konkrét javaslatot arra, hogy hol van szükség kátyúzásra. 
A rágcsálók elszaporodása miatt bogármérnök segítségét kell igénybe venni. Árajánlatot kell 
kérni több vállalkozótól. 
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Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy az állattartási rendelet betartását is ellen�rizze a 
Polgármesteri Hivatal a rágcsálók elszaporodása miatt.  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint a polgármester és a jegyz� dolga lenne, hogy id�ben értesítse 
a képvisel�ket a pályázók meghallgatásáról (az Oláh és Társa Kft. meghívásáról) – amiben 
megegyeznek, döntenek azt végre kell hajtani.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� tárgyalta az SVSE támogatását, elvetette, mivel az elszámolás 
nem volt megfelel�. Évente kb. 6 millió Ft támogatást  
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság támogatja a 2,8 millió Ft 
támogatást megítélését az SVSE-nek.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� : évente kb. 6 millió Ft az SVSE önkormányzattól kapott 
támogatása. A gazdálkodása azonban nem megfelel�, hiányzik a naplóf�könyv. 2.853 e Ft-ot 
kért az egyesület az évad befejezéséhez. A 2010. évi támogatásról elszámolt az egyesület, a 
gazdálkodása azonban áttekinthetetlen. Nem javasolja a bizottság a támogatást, az évadot 
azonban nem tudják így befejezni.  
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy hitelb�l fejezik be az évadot, ha nem kapnak 
támogatást, a hitelez�k kerülnek gondba.  
 
Lakatos Jen� képvisel� támogatja a kérésüket, rendezni kell a tartozásaikat és be kell fejezni 
a szezont. Ne érje az a vád a testületet, hogy feloszlatta az egyesületet.  
Két meccs van hátra, át kell utalni a támogatást. 
 
Gazda Lajos képvisel� t�rhetetlennek tartja ezt az állapotot. 2010. decemberét�l szeretnék 
rendezni a hiányosságokat, a naplóf�könyvb�l 2-3 év hiányzik, a számítógépen vezetett nem 
hiteles. Megváltoztatja az eddigi véleményét annyiban, hogy kapjon az egyesület annyi 
támogatást, hogy be tudja fejezni ezt a szezont. A gondot az egyesület vezetésében látja. Kéri 
a képvisel�k segítségét abban, hogy vizsgálja meg szakember az SVSE könyvelését, mert 
nem hajlandó tovább támogatást megszavazni. 
 
Bencs Gábor képvisel�: a teke és labdarúgók támogatásáról döntsenek külön. Nem szeretne 
adni támogatást, mert nem akar részt venni a törvénytelen m�ködésben. A hibát a vezetés 
idézte el�, nem jegyeztette be a változást sem. Ha elszámolnak, rendbe teszik a m�ködést, 
támogatja a kérést. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  javasolja, hogy a támogatók által megel�legezett összeget kapja 
meg az SVSE, a szerz�désben szerepeljenek a feltételek.  
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja szavazzanak arról, hogy egy vagy két részletben kapja az 
SVSE a támogatás.  
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A képvisel�-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

104/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja az SVSE támogatását, 
melynek összege 2.853 e Ft.  
A támogatást két egyenl� részben nyújtja az önkormányzat, az els� részlet után el kell 
számolnia a második részlet folyósításához. 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatásról szóló megállapodás aláírására. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja a következ� ülésre a MESZ vezet�je a 
Településfejlesztési bizottsággal vizsgálja meg a szennyvízátemel� lebontását. 
 
Urbán József MESZ vezet�  az iskola kerítésének felújítása, új kerítés építése esetén kb. 2 
millió Ft-ba kerülne, a Településfejlesztési bizottság által javasolt felújításához kb. 200 Ft-ra 
van szüksége az anyag megvásárlására.  
Árajánlatot kér a következ� ülésre a MESZ épület tet�szerkezetének felújításáról. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

105/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 200 e Ft keretösszeget biztosít 
az általános iskola kerítésének kijavítására.  
Felel�s: polgármester 
             MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 
 

Ráduly József képvisel� javasolja, hogy biztosítson az önkormányzat 100 e Ft-ot virágok és 
fold vásárlására.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

106/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja a település 
virágosítását, növények vásárlását. A vásárlásra 100 e Ft-ot biztosít.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Ráduly József képvisel� javasolja azon általános iskolás tanulók díjazását, akik jó 
eredménnyel szerepeltek az iskolai versenyeken.  
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A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

107/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja az általános iskola 
azon tanulóinak a díjazását, akik az iskolai versenyeken jó eredményt értek el. A 
díjazásra 100 e Ft-ot biztosít.  
Felel�s: polgármester  
Határid�: azonnal 
 

Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja a következ� ülésre konzultáljon a óvoda vezet�je, a 
MESZ vezet�, valamint a Pénzügyi bizottság arról, mekkora összeg fordítható a nyári 
felújításra.  
 
Ráduly József képvisel�: meg kell oldani a csapadékvíz elvezetését az Erkel F. 9. és a 
Bocskai út 9. el�tt.  
 
Seb�k Lajos képvisel� elmondja, hogy a Pet�fi út páros oldalán a kertekben es�zések után 
megáll a víz. Meg kell vizsgálni hogyan lehet elvezetni a csapadékvizet.  
Érdekl�dik hol tart a Dózsa Gy. út végét�l a kertekhez kivezet� út csapadékvíz-elvezetésének 
ajánlata.  
 
Gazda Lajos képvisel� javasolja, hogy a sajóbábonyi honlap m�ködtetése miatt fel kell venni 
a kapcsolatot a TIP TV üzemeltet�jével, árajánlatot kell t�le kérni.  
Az új polgár�r egyesületnek javasolja átadni a Kossuth út 46. szám alatti épületet. 
A Kossuth útra kértek elhelyezni egy padot.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy a következ� ülésre el� kell készíteni az új 
egyesülettel az ingatlan használatának szerz�dését.  
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy ellen�rzik a játszótereket. Szükség van 
gyöngykavicsra a karbantartáshoz, kb. 10-15 q-ra, ennek költsége 100-200 e Ft között van. 
Továbbá szükség van f�kaszákra, hármat szeretne vásárolni, az ára kb. 500 e Ft.  
 
Bencs Gábor képvisel�  szerint meg kell kérdezni a helyi vállalkozót, aki ilyen eszközök 
forgalmazásával foglalkozik. 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 2 nem és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

108/2011. (V.31.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja f�kasza vásárlását a 
MESZ-be. Az eszközök beszerzésére 300 e Ft-ot biztosít. 
Felel�s: polgármester 
   MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 
 

Ráduly József képvisel� javasolja, hogy hozzon döntést a képvisel�-testület a kondi terem 
megnyitásáról. 
 



 10 

Dr. Varga Eszter képvisel� szerint probléma volt a használók körével, de még egyszer 
bizalmat kellene szavazni, pontosan megfogalmazva az önkormányzat elvárásait, a felel�sség 
kérdését. Újra kell kezdeni a tárgyalásokat a SVIP-pel, mert nem lehet kötelezni �ket a 
feladata ellátására ha nem akarják. 
 
Lakatos Jen� képvisel�  szerint évek óta beszélnek róla. Úgy kell kialakítani a termet, hogy 
az eszközök feleljenek meg a munkavédelmi el�írásoknak. Aki nem tartja be a rendet az ne 
látogathassa.  
 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  vállalja, hogy a bizottság bejárást tart a sportcentrumban. 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy lejárt a határideje a közterület felügyel�i állás 
pályázatának. Az elbírálása jegyz�i hatáskör.  
Az Ady úti ingatlan megvásárlásának lebonyolításához ügyvédi felhatalmazást kell adni.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

109/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete felhatalmazza Dr. Czap Ágota 
ügyvédet, hogy az Ady E. út 2/3. szám alatti ingatlan megvásárlásának ügyében 
eljárjon. 
A vételárat az alábbiak szerint határozza meg: 
 -  kiegyenlíti az önkormányzat a 420.000.-Ft ingatlant terhel� tartozást,  
 -  ezen felül még maximum 80.000.-Ft-ot fizet vételárként az önkormányzat. 
Felhatalmazza a polgármestert az ügyvédi meghatalmazás aláírására.   
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
4.  Tájékozató az Önkormányzatok közötti társulások közgy�lésér�l. 
 
Nagy Imre polgármester  tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy az önkormányzat 
milyen társulások tagja.  
Az SHBÖT új elnököt választott, Alsózsolca polgármestere lett a társulás elnöke 
Ismerteti a Miskolc Kistérség Többcélú Társulás határozati javaslatát a társulási megállapodás 
módosítására.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

110/2011. (V.31.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete megtárgyalta a Miskolc 
Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 11. számú módosítását, 
melyet jóváhagy.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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7. Általános iskola igazgatói és óvoda vezet�i állás pályázatának elbírálása 
 
Nagy Imre polgármester  a napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendelt el.  
 
 
8. Déryné Szabadid�központ vezet�i pályázatának kiírása 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a képvisel�-testület nem kívánja megszüntetni a 
Déryné Szabadid�központot. Egy intézményként kívánja m�ködtetni a könyvtárat és a 
m�vel�dési házat így a dolgozók ki tudják egészíteni egymás munkáját.  
A könyvtárnak nem kell önálló intézményként m�ködnie, a mozgó könyvtári feladatokat sem 
zárja ki ez a felállás. 
Ismerteti a pályázati kiírást.  
 
Gazda Lajos képvisel�  javasolja, hogy a fiatalok is kapjanak lehet�séget, így a szakmai 
gyakorlatot 1-3 évben határozzák meg.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

111/2011. (V.31.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete pályázatot ír ki a Déryné 
Szabadid�központ igazgatói állására a jogszabályban meghatározott feltételekkel. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester  az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt 
ülésen folytatja munkáját.  
 
      Kmft.  
 
 
 Binda Pálné sk.      Nagy Imre sk. 
  mb.jegyz�                 polgármester  
 
 
 
 
 Bencs Gábor sk.      Seb�k Lajos sk. 
  jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


